
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

BT配对步骤 播放功能介绍 音箱参数 故障诊断及解决措施 产品保修单 
多功能旋钮按键 

Type-C充电口 

1、长按多功能旋钮按键2秒，蓝灯闪烁3下，音箱开机； 
2、配对时，将音箱与手机的距离控制在1米范围内； 
3、在手机BT搜索界面找到“H2R”，选择即完成蓝牙配对； 
4、配对完成绿每灯5秒快闪2次。 

扬声器类型：骨传导技术扬声器 
待机时间：长达10天 
播放时间：长达5小时（80%音量） 
BT版本：5.2 
电池容量：400毫安 
充电时间：≤2小时 

产品品牌： 
产品型号：H2R 
用户姓名： 
购买日期： 
联系电话： 
联系地址： 
电子邮箱： 
购买渠道： 

问题 故障原因 解决措施 状态指示灯 

音箱支架 

有效距离：10米 
不能开机 

不能连接 

检查电池是否充满电 

音箱进入待机模式 

给电池充电 
注意： 
当音箱与手机距离超出有效距离（10米或33英尺）时，绿灯常 
亮，音箱将断开连接，5分钟内再进入范围，自动连接并自动 
播放。音箱在无连接情况下5分钟，自动关机。 

双击多功能键 
或重新开机 

无法配对 没有进入配对模式 长按多功能键2秒 

1、长按多功能键2秒开机（开机后长按关机）； 
2、播放音乐时，单击多功能键暂停，再次单击播放音乐； 
3、有电话进入时，单击多功能键接听，通话中，单击多功能 
键中断通话，双击多功能键挂断电话；有电话进入时，长按多 
功能键2秒拒接电话；连接状态下，双击多功能键重播最后一 
次通话。 

充电方式 保修条款 
用标准的USB TypeC充电线（随包装附送一条）将音箱和USB 
充电器连接即可充电。大约2小时可以充满，充电时红灯常亮， 
充满电后蓝灯常亮。 

音箱装配步骤 存储与维护 

头盔音箱 
1、用户购机时，随机附带说明书及保修单。用户填好后妥善 
保管，作为保修凭证。 
2、自购机之日起，一年之内音箱在正常使用下出现问题，持 
卡用户可免费享受保修服务。一下不属于保修范围： 
A 保修卡无销售单位签字或盖章； 
B 人为或不可抗拒因素造成产品损坏； 
C 机器正常磨损； 

注意： 1、请将音箱存放在阴凉、干燥的地方。工作温度-10-45 ℃ 
（14-113℉）。在冷/热环境或高度潮湿的地方工作会降低 
电池的寿命。 
2、音箱长时间静置不用后，请在使用前先充电。 
3、请勿将音箱放入水中，下雨天使用音箱后，请使用干净 
的软布擦拭干净。 

1、由于电池在存储过程中有可能损失电量，建议在第一次使 
用前先给耳机充电。 
2、充电过程中请谨慎使用音箱。 
3、长时间不使用，建议每个月充电依次，保持电池寿命。 
4、红灯每2秒闪一次：电量不足，请充电。 

头盔 

3、若因人为，超过保修期及不可抗拒因素造成的故障，我将 
收取维修成本； 

音箱底座 音箱 

4、请勿用任何尖锐物体解除音箱。 

包装配件图 5、请勿将耳机置于温度极高或极低的情况下。 
6、请勿在潮湿的环境下给音箱充电。 

4、产品出现故障需要返厂保修时，请联系我司。并填好具体 
的姓名、地址、电话及故障现象等有效信息。 
制造商： 
地址： 
电话： 

1、选择放置音箱的合适位置，将音箱底座的贴纸撕掉，将 
底座粘贴于头盔上并压紧。 
2、将音箱放入底座，按下音箱并顺时针方向转动，听到轻 
微的“咔”声后，即表示音箱于底座已经连接好。 
注意：为避免雨水灰尘等入侵，请将充电口朝下。 

说 
明 
书 

1、播放状态下，向右（顺时针方向）旋转一下键盘即松开， 
播放下一首；向右（顺时针方向）旋转不松开，增加音量； 
2、播放状态下，向左（逆时针方向）旋转一下键盘即松开， 
播放上一首；向左（逆时针方向）旋转不松开，减小音量。 

*对于不同类型的BT设备，引文不同操作系统或者音乐播 
放器，上述功能可能有所不同。 

网址： 

音箱及支架X1 充电线X1 麦克风X1 产品说明书X1 

BT Pairing steps Play function Parameter Fault diagnosis and solutions Warranty 
Multi function knob button 

1. Press and hold the multifunction button for 2 seconds, the blue light 
flashes 3 times, and the speaker starts; 
2. When pairing, control the distance between the speaker and the mobile 
phone within 1m; 
3. Find "H2R" on the BT search interface of the mobile phone, and select 
it to complete Bluetooth pairing; 
4. Green flashes twice every 5 seconds after pairing. 
Note: 
When the distance between the speaker and the mobile phone exceeds 
the eff ective distance (10 meters or 33 feet), the green light will always 
be 
on, and the speaker will be disconnected. It will enter the range within 5 
minutes, automatically connect and play. The speaker will shut down 
automatically after 5 minutes without connection. 

Speaker type: bone conduction technology speaker 
Standby time: up to 10 days 
Playback time: up to 5 hours (80% volume) 
BT version: 5.2 Eff ective distance: 10m 
Battery capacity: 400mA Charging time: ≤ 2 hours 

Product brand: 
Product model: H2R 
User Name: 
Date of purchase: 
contact number: 
Contact address: 
mail box: 

Question Cause of failure Solutions Status indicator 
Type-C 

Charging port Unable to start Check whether the battery Charge the battery 
is fully charged 

Cannot 
connect 

Double click the 
multifunction key Speaker enters standby mode 

Speaker bracket Purchase channel: 
1. Press and hold the multifunction key for 2 seconds to start the machine 
(press and hold to turn it off  after starting the machine); 
2. When playing music, click the multifunction key to pause, and then 
click 
to play music again; 
3. When a call comes in, click the multifunction key to answer the call. 
During a call, click the multifunction key to interrupt the call, and 
double-click the multifunction key to end the call; When there is a call, 
long press the multifunction key for 2 seconds to reject the call; When 
connected, double click the multifunction key to replay the last call. 

Long press the 
Unable to pair Did not enter pairing mode multifunction key for 

2 seconds 

Assembly steps Charging mode 
Connect the speaker and USB with a standard USB TypeC charging cable 
(one is included with the package) 
Connect the charger to charge. It can be fully charged in about 2 hours. 
The red light is always on when charging, and the blue light is always on 
after fully charging. HELMET SPEAKER Storage and maintenance 

Helmet Note: 
1. As the battery may lose power during storage, it is recommended to 
charge the headset before the first use. 
2. Please use the speaker carefully during charging. 
3. If it is not used for a long time, it is recommended to charge it in 
turn 
every month to maintain the battery life. 
4. The red light flashes once every 2 seconds: the battery is low, please 
charge. 

1. Please store the speaker in a cool, dry place. Operating temperature: 
- 10-45 ℃ (14-113 ℉). Working in a cold/hot environment or a highly 
humid place will reduce the battery life. 
2. Please charge the speaker before using it after it has been left 
unused for a long time. 
3. Please do not put the speaker into water. After using the speaker in 
rainy days, please use a clean soft cloth to clean it. 
4. Do not use any sharp objects to release the speaker. 
5. Do not place the headset at extremely high or low temperatures. 
6. Do not charge the speaker in a damp environment. 

Manual 
Speaker Speaker 

bracket 

1. Select a suitable place to place the speaker, remove 
the 
sticker on the speaker bracket, and thenThe bracket is 
pasted on the helmet and pressed tightly. 
2. Put the speaker into the bracket, press the speaker and 
turn it clockwise to hear A slight "click" indicates that 
the 
speaker has been connected to the bracket. 

Packaging accessories 
说 
明 
书 

1. When playing, turn the keyboard to the right (clockwise) once to 
release 
it and play the next song; Rotate it to the right (clockwise) and do not 
loosen it to increase the volume; 
2. When playing, turn the keyboard to the left (counterclockwise) to 
release it and play the previous song; Turn it to the left 
(counterclockwise) 
and do not release it to reduce the volume. 

Note: In order to avoid the invasion of rain and 
dust, 
please turn the charging port downward. 

Speaker X1 Cable X1 Microphone X1 Manual X1 
*For diff erent types of BT devices, diff erent operating systems or music players, the above 
functions may be diff erent. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


